"Employee wellness and healthcare trends in Europe and Russia"

COVID-19 has brought an enormous set of challenges to almost everything and everyone.

As any other industry, medical insurance for employees is rapidly adapting to the current circumstances and new trends already developed.

This free webinar will give insights to recent trends in occupational wellness and healthcare insurance in Russia and Europe, as well as provide practical tools to health insurance cost optimization & cost reduction and emphasize the power of claims data.

We will also look into new trends and perspectives of Telehealth which is in demand more than ever during the coronavirus crisis.

In addition, we will provide Job market overview & salary survey from one of the leading recruitment companies and entrenched in the market of Russia and Kazakhstan.

«Последние тенденции в области корпоративных wellness программ по улучшению самочувствия и благополучия сотрудников и медицинском страховании сотрудников в России и Европе»

COVID-19 доставил огромное количество проблем почти всем и каждому.

Как и любая другая отрасль, медицинское страхование сотрудников быстро приспосабливается к текущим обстоятельствам и новым тенденциям.

Этот бесплатный вебинар расскажет о последних тенденциях в области корпоративных wellness программ по улучшению самочувствия и благополучия сотрудников и медицинского страхования в России и Европе, а также предоставит практические инструменты для оптимизации и снижения затрат на медицинское страхование и подчеркнет значимость данных об истории обращений.

Мы также рассмотрим новые тенденции и перспективы телемедицины, которая как никогда ранее пользуется большим спросом в связи с пандемией коронавируса.

Кроме того, мы предоставим обзор рынка труда и заработной платы от одной из ведущих кадровых компаний, работающих на рынке России и Казахстана.